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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Írásbelikérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014, (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014, (VI. 6.) Korm. rendelet 4 . §
14., 16 pontja szerinti feladatkörében eljáró Lázár János Miniszterelnökséget vezető
miniszterhez,

„Át1d1ható-e Hegedűs Zsuzsa alapltvrínya? ”
címmel, A választ írásban kérem ,

Tisztelt Miniszter Úr l

Igaz már korábban, de mindhárom alapítója otthagyta az Orbán Viktor f ő tanácsadója ,
hegedűs Zsuzsa által elnökölt Minden Gyerek Lakjon Jól Alapítványt, ami különöse n
érdekessé teszi, hogy pontosan miből és hogyan m űködött az elmúlt idő szakban a szervezet ,
amelynek elnökéről nem tudunk túl sokat, csak azt, hogy szerinte már nincs gyerekéhezé s
Magyarországon ,
Mint a sajtó rámutatott, az alapítvány 2008 . december 8-án jött létre a Magyar Gazdakörök
és Gazdaszövetkezetek Szövetsége (MAGOSZ), a CBA Kereskedelmi Kft . és a
Commitment Zrt .-nek köszönhetően. Az alapítók célja volt széles társadalmi összefogással
biztosítani a leginkább veszélyeztetett helyeken az éhes és alultáplált gyermekek számára a
megfelelő ennivalót', Az alapítványhoz beérkezett támogatásból a többgyerekes családoknak
kishaszonállatokat, zöldség és gyümölcs vctömagcsomagokat osztottak . Az élelmiszer-
elosztás logisztikai feltételeit a CBA és a MAGOSZ, az alapítvány működéséhez szükséges
feltételeket a Commitment biztosította .
A három alapító 9 év után, egyszerre látta úgy jónak, hogy ingyenesen egy magánszemélyre ,
Tímár László közbeszerzési tanácsadóra ruházza át az alapítói jogokat és kötelezettségeket .
Erről 2016. februárban egyeztek meg, 2016 . áprilisban hivatalosan is elváltak útjai k
Hegedtást8l . Az alapítvány elnökét megkérdezték a válás okáról, a miniszterelnök i
főtanácsadó, aki havi 1 milliós fizetésért dolgozik Orbán Viktornak, kurtán annyit felelt :
„nyugdíjba mentek.”
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Az egyelőre nem ismert, milyen évet zárt az alapítvány a régi alapítók nélkül, a május i
határidőre ugyanis nem tette közzé beszámolóját, a honlapon nem találni . Ez a késedelem
végülis még nem jelentess, hiszen a 2015-ős év beszámolóját kilenc hónappal a határidő után,
2017. februárban publikálta a szervezet . Ami ismert, Hegedűs Zsuzsa maximálisan elégedet t
a munkájával, és a gyermekéhezést felszámolták, de azért az Alapítvány főoldalán még kint
van, az adományvonal, hogy melyik emeltcl[jas számot kell hívni vagy illetve hova lehet
srns-t küldeni, hogy segítsék a szervezetet . Kérdés : miben is ?

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Átlátható-e a Minden Gyerek Lakjon Jól Alapítvány munkája és m űködése ?
• Határidőben adta-e közre a szervezet a beszámolóit ?
• Mit csinált az elmúlt id őszakban az Alapítvány?
• Mit gondol arról, hogy a miniszterelnök főtanácsadója a saját szervezetét se m

működteti szabályszerűen?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . július 12 .

Bangóné Borbély Ildik ó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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